



Ref. MK.EH 48/2024
Sharjah, 19 January 2024

مرجع: م خ . ١ هـ ٤٨ / ٢٠٢٤
الشارقة، ١٩ يناير ٢٠٢٤

To Disclosure and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

جانب السادة قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject:
Retirement of General Manager –
Business Development

الموضوع:
تقاعد المدير العام – تطوير الأعمال

With reference to the above subject, and in accordance with the Securities and Commodities Authority Board of Director's resolution of No. 03/2000 Article No. 36/6 for Disclosure and Transparency, we hereby announce the retirement of Mr. Fadi Ghosn as General Manager – Business Development effective Friday 19 January, 2024.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم ٣ لسنة ٢٠٠٠ في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية، المادة رقم ٣٦/٦، نود إعلامكم بتقاعد السيد / فادي غصن المدير العام – تطوير الأعمال للبنك وذلك اعتباراً من يوم الجمعة ١٩ يناير ٢٠٢٤.

Mr. Toufic Youakim, currently Senior Manager - Business Development will ensure the continuity of the business by interim until nomination of a permanent replacement in due course.

وقد تمّ مؤقتاً تعيين السيد توفيق يواكيم، وهو يشغل حالياً منصب مدير رئيسي – تطوير أعمال الى حين تعيين مدير عام بديل وهو ما سيتم الإعلان عنه في حينه.

The Bank would like to thank Mr. Ghosn for his contribution in the Bank's journey.

يتقدّم البنك بالشكر الجزيل للسيد فادي غصن لمساهمته الفعالة في مسيرة البنك.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

Bank of Sharjah PJSC

بنك الشارقة ش.م.ع.

